



「金甘地越野嘉年華2019」團體報名表格 Go Gold Race 2019 Group Application Form

Please insert 「√」 in the "relevant" box. 請在合適 內加「√」。 (Please complete this form in BLOCK LETTERS 請以正楷填寫表格)

隊伍資料 Team Information				
		Chinese Name and Age 中文姓名及年齡	English Name and Age 英文姓名及年齡	Sex 性別
1	Team Captain 隊長			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
	Member 隊員			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
2	Team Captain 隊長			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
	Member 隊員			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
3	Team Captain 隊長			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
	Member 隊員			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
4	Team Captain 隊長			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
	Member 隊員			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
5	Team Captain 隊長			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
	Member 隊員			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
6	Team Captain 隊長			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
	Member 隊員			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
7	Team Captain 隊長			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
	Member 隊員			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
8	Team Captain 隊長			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
	Member 隊員			<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女
Name of Uniform Group / School / Organization 制服團體/團體名稱/院校名稱			Uniform Group / School / Organization Stamp 蓋章	
Uniform Group / School / Organization In-charge 機構負責人				

主辦機構：

香港金章會

Gold Award Holders Association Hong Kong



「金甘地越野嘉年華2019」團體報名表格
Go Gold Race 2019 Group Application Form

In-charge personnel's contact number 負責人聯絡電話		In-charge personnel's email address 負責人電郵地址	
In-charge personnel's mailing address 負責人聯絡地址			
Emergency contact of the Uniform Group / School / Organization 團體緊急事故聯絡人		Register fee 報名費用	
Name 姓名		Signature 簽署	
Post 職位		Contact Tel. 聯絡電話	

Declaration 聲明**

謹證明上述參加者是自願參加比賽及自行承擔所有責任，並理解比賽所涉及的風險及所需之體能負荷。上述參加者亦謹遵守賽會之一切比賽規則及決定。上述參加者一旦因在往返比賽場地或比賽中受到任何財物損失、受傷或導致死亡時，主辦機構、贊助商、有關合辦機構及任何活動籌辦者均無需負上任何責任。上述參加者願意授權予香港金章會或傳媒在無須經本人審查而可以使其肖像、姓名、聲線及個人資料作日後籌辦活動及推廣宣傳資訊用途。

I certify that I am physically fit and I understand that I am entering this race at my own risk and responsibility. I here with agreed to abide by all rules and conditions of the organizer. I hereby discharge the organizer and any other individual or organization connected directly or indirectly with this race from any responsibility in the event of injury, death or loss of property incurred during, as consequence of or while traveling to or from the race. I grant permission and assign all right, title and interest to the organizer to utilize my appearance, name, voice and likeness in connection with the race in any and all media throughout the world in perpetuity and agree to waive any rights of inspection or approval as sociated there to.

*如不夠位置可自行附加紙張填寫。 You may write on any additional paper if required.

**聲明 (未滿十八歲之申請人的家長或監護人聲明 (家長或監護人必須年滿十八歲))

Declaration by parents or guardian of applicant aged under 18 (The parents or guardian must be aged 18 or above).



「金甘地越野嘉年華2019」團體報名表格
Go Gold Race 2019 Group Application Form

報名須知

報名費用 Registration fee:

2人1組，每人港幣\$200，贈品包括精美T-shirt乙件、禮品包、簡餐一份及出席證書
2 people in a team, HK \$ 200 per person, including T-shirt, souvenirs, meals and certificate

報名方法 Registration:

參加者填妥報名表格，將報名費存入匯豐銀行抬頭請寫「香港金章會有限公司」(168-426-575-001)，請填寫清楚隊長姓名和參賽組別，連同人數紙可電郵至info@gaha.org.hk 或 連同劃線支票寄回

"香港九龍葵涌葵豐街 53-57 號福業大廈 2208 室"，抬頭"香港金章會有限公司"，並封面註明"金甘地越野嘉年華2019"

Participants may fill in the form with the cross cheque payable to "Gold Award Holders Association Hong Kong Ltd" and send by post to "Rm 2208, Fook Yip Building, 53-57 Kwai Fung Crescent, Kwai Chung, New Territories, Hong Kong.", or deposit the registration fee to HSBC account of 'Gold Award Holders Association Hong Kong Ltd' and return the Bank Deposit Slip with the form by email 'info@gaha.org.hk' or by post. Please name "Go Gold Race 2019" on the envelope cover.

截止報名日期 Deadline for registration:

二零一九年九月三十日
30 September 2019

備註 Remarks :

1. 最終賽事獎項、名次及優惠細則由香港金章會決定

Final race awards, rankings and offers rules will be decided by the Gold Award Holders Association Hong Kong

2. 個人資料(私隱)條例 -- 你所提供的資料只限於本比賽報名，以及供主辦機構和協辦者推廣其康樂體育活動之用。在遞交申請表後，如欲更改或查詢已申報的個人資料，可與本會聯絡。

Personal Data (Privacy) Ordinance -- The information provided by you will only be used for the enrollment and promotion of recreation and sports activities organized by the Organizer and co-organizing parties. For correction of or access to personal data after submission of this form, please contact our committee.